

7. Referat d.23.04.24 Teams kl. 20-22.00

Deltagere: Camilla, Sanne, Tanja, Bettina

1. Siden sidst:

DSU møde d.18/4, Sanne, Camilla og Tanja deltog i mødet angående DSU strategi spor for 2026-2030. Der var ikke noget umiddelbart vedrører AU. Meningen var, at der skulle have været et fysisk udvalgsmøde, men blev erstattet af dette online møde.

Indkaldelse til møde d.30/4, som umiddelbart virker henvendt til alle klub bestyrelser.

2. Budget:

Sidste års resultat viser mindre forbrug. Det har været svært at lave et præcis budget fordi der ikke har været en helt fast plan for hvor konkurrencerne blev afholdt samt ændringer i afholdelse. Til trods for, at der har været en fortælling om mange flere deltagere så er deltager indtægterne ikke steget tilsvarende.

Budget kommende sæson bliver nedjusteret, men ikke meget. Der kommer to test events som skal på budgettet. Det har stor betydning i forhold til hvordan panelerne planlægges i forhold til udgifter til officials.

3. Terminsplanen 2024-25:

Er netop sendt ud til klubberne.

Revideret terminsplan sendes ud igen om ca. 14 dage, ift hvilke aktiviteter der ikke er budt ind på.

4. Sæsonen 2023-24:

Hvordan er den gået, hvad er godt og hvad skal evt. ændres

Der skal være bedre forberedelsestid til aktiviteter, der skal være 6 uger. Det bliver for presset i forhold til at melde planer ud til klubberne.

5. Kommende sæson:

Drøftet hvad der er gået godt og hvad der kan forbedres

6. Opgaver i AU inden ferien:

1. Indbydelse, div. Vejledninger, følge op på kompetence kataloget, arbejdsfordeling for næste sæson, min. 1 medlem mere i AU.
2. Det er nødvendigt at der findes flere kræfter til opgaverne så der er flere til at tage over på opgaver.
3. AU mailen kan flere være på?
4. Speaker vejledning opdateres eventuelt med forslag til hvordan og hvad man kan sige når man kalder løberen på isen, point og præmieoverrækkelse. Camilla laver udkast til hvad man kan sige og Sanne kigger på resten.
5. Specifik vejledning til solodanse OBS at der rettes ift de specifikke danse.

Arbejdsfordeling flyttes til næste møde.

7. DIV.:
Næste møde inden repræsentantskabsmøde d.15/6 så alt er klar til det. Eventuelt tirsdag d.4/6 kl.20.15 på Teams